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Protokoll - Styremøte 09. 2022-2025 

Sted: Thon Hotel Oslo airport Gardermoen. 

Start: 22.09 – 23.09. 2023 klokken 16.00 - 14.00 

 

Til stede: Odd Haktor Slåke – Anne Tjønndal - Connie Renate Aas - Frank Robert Walstad -  

Odd Inge Misund – Laila Tatjana Kristjansson – Nora Sofie Haukås Steensen - 

Yaneth Carolina Noguera Skjønberg – Jørn Henjum. 

Meldt forfall: Svein Ivar Riiser 

Styresak 49. 22-25 

Godkjenning av protokoll 08.22-25 

Godkjenning av saksliste 09.22-25 

-Vedtak: 

-Protokoll 08. 22-25 godkjent 

-Saksliste 09. 22-25 godkjent 

Styresak 50. 22-25 

NBF Strategidokument 2023 - 2026 

Strategiske fokusområder og tiltak med status for pågående arbeider. 

V/ Frank Robert Walstad. 

-Gjennomgang av alle fokusområdene fra punkt 1 til 7 i strategidokumentet. 

-Punkt 1. Godkjent.  

-Punkt 2. Pågående kontinuerlig arbeid. 

-Punkt 3. Pågående kontinuerlig arbeid i samarbeid med anleggskonsulent Martin Kaasgaard Nilsen. 

-Punkt 4. Både trener 1 og trener 2 er pågående. Roald Rønstad er sertifisert kursleder for trener 1 

fra NIF/NOK 01.06.2023. Roald følges opp av Martin Kitel underveis i kursene. Mindre pågang for 

trener 2 som har et pågående kurs med kun 4 deltagere. Martin Kitel kursleder.  

-Punkt 5. Pr nå er 3 regioner Nord, vest og sør konstituert og i gang med regions arbeid. 

Region øst har stiftelsesmøte 27.09.23, senere flyttet til ny dato 18 november. 

-Punkt 6. Pr nå er det store utfordringer med å skaffe nok diplomdommere og kampledere til 

gjennomføring av diplomserien og diplomstevner. Utfordringen er gjennomgående foruten i region 

nord som har godt med dommere/kampledere. Kan klubber pålegges å utdanne og stille ved 

kvalifiserte dommere og kampledere i egen region? Kan eksempelvis diplomstevner og diplomserien 

forenkles slik at aktiviteten for barn og unge kan gjennomføres i alle regionene med færre dommere 

og enklere kriterier for bedømmelse av diplomboksing.  

-Punkt 7. Generalsekretær fremlegger forslag for endringer på neste styremøte. 
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Styresak 51. 22-25 

Behandling av langtidsplan og implementering av langtidsplanen for Norsk idrett 2023-2027 

Strategiske fokusområder gjennomføres i NBF Strategidokument 2023-2026. 

Idretten vil krever signert dokument av alle styremedlemmer i NBF. 

-Vedtak:  

-Langtidsplan og implementering av langtidsplanen for Norsk idrett 2023-2027 sees sammen med 

eget strategidokument i NBF for perioden 2022 til 2026. NBF v/ administrasjonen deltar i 

samhandlingsmøter med NIF med oppstart av mangfold prosjekt i NBF fra januar 2024. 

Styresak 52. 22.25 

Tildeling av mesterskap etter søknader. 

V/ Generalsekretær 

-Vedtak: 

-Tildeling av LM og NM ungdom og Rekruttmesterskapet for 2024 og 2025 har noen søknader fra 

klubber. Generalsekretær jobber frem forslag til tildelinger til neste styremøte. 

Ingen søknader har så langt kommet inn for NM junior og senior i 2024. 

Under styremøte ble Aik-Lund v/ Elin og Bjarne Skjervedal kontaktet for muligheten om avholdelse av 

mesterskapet i Kristiansand. Aik-Lund takket for tilliten på vegne av klubben og bekreftet ønske om å 

arrangere Norgesmesterskapet for junior og senior 08.10.03.2024.  

 

-Norgesmesterskapet for junior og senior 08.10.03.2024 tildeles Aik-Lund. 

-Norgesmesterskapet for junior og senior 07.09.03.2025 tildeles Fighter BK. 

 

Styresak 53. 22.25 

-Status regnskap pr 15.09.2023. 

Grunnet nyansettelser primært for breddeaktiviteter har kostnadene gjennom 2023  

økt mer enn vedtatt budsjett for 2023. Det erfares økte kostnader til fly og hotellkostnader for både 

nasjonale og internasjonale bokseturneringer. Med en fortsatt nøktern styring vil regnskapsåret 2023 

gå mot et underskudd i størrelsesorden -400.000,-  

Etter høstens terminfestete nasjonale mesterskap og Sportssjefens har svært nøktern fremlagt en 

aktivitetsplan som består av 1 treningssamling og 2 internasjonale turneringer for resten av 2023.  

Forslag på en ekstra ordinær budsjettjustering på kr 400.000, - hentes fra egenkapital. 

Vedtak: 

-Styret tar regnskapet til etterretning med varslet underskudd grunnet økte reise og 

aktivitetskostnader, samt ikke budsjetterte kostnader ved ansettelse av 1 stilling fordelt  

på to stillinger i 50%.                                                                                                                                                      

 

Styresak 54. 22-25 

Styrets forslag til kandidater i ulike roller til lørdagens ekstra ordinære ting. 

-Dirigent 

-President Odd Haktor Slåke 

-Protokollfører  



-Generalsekretær Erik Nilsen 

-Velge to representanter til å underskrive protokollen.  

-Velges på tinget 

Styresak 55. 22-25 

-Varselsak som gjelder sportssjef innkommet 20.09.2023. 

Sak i sin helhet behandles lørdag 23.09.23 av styret.  

Odd Haktor / Frank Robert og generalsekretær ferdigstiller saksfremlegg med innstilling 

fredag etter styremøte. 

Vedtak:  

-Dette er ikke en varslingssak i ordets betydning.  

I teams møte 7 september ble det diskutert misnøye fra utøvergruppen og trenere som deltok i OL 

kvalik under Europa games juni 2023.  

-Det ble gjennomført et møte med Martin Kitel etter avsluttet styremøte på kvelden 22.09.23. 

Deltagere, Odd Haktor Slåke, Anne Tjønndal, Frank Robert Walstad og Generalsekretær og         

Martin Kitel. Gjennomgang av innkommet misnøye fra nevnte gruppering og dialog med Martin Kitel. 

Det ble ikke avdekket noe som har karakter som er en varslingssak. Det er påpekt dårlig 

Informasjonsflyt, involvering, og misnøye fra utøvere og trenere. Status: Det ble under 

treningssamling på toppidrett senteret 17-20.08.23 gjennomført individuelle samtaler med utøverne 

med evaluering av trening og konkurranse aktivitetene fra 01.01.23 til 30.06.23. Det fremkom ikke 

tilbakemelding fra utøverne med misnøye som grupperingen fremla i møtet 07.09.23. 

Det tillegges også at alle sportslige ansvarlige fikk planene for høst 23 tilsendt på e-post fra Martin 

Kitel 22.08.23. Sportslige ansvarlige i klubbene ga raske tilbakemeldinger for hvor og hvilke planlagte 

aktiviteter deres boksere skulle delta på.  

Samtidig ble det varslet strammere økonomi og en mer usikker politisk situasjon med IBA. Høsten 

2023 må klubber beregne større egen aktivitet for de antatt beste boksere. 

 

Det er et planlagt oppfølgende møte med de sportslige ansvarlige i klubbene 27.09.2023. 

NBF forbeholder seg til klubbene og dere sportslige ansvarlige. 

Eventuelt 

-Sponsoravtale signert mellom Advokat Folkmann AS og Norges Bokseforbund. 

Igangsetting av sponsoratet V/ Generalsekretær 

-Sportssjef Martin Kitel informerte styret på gjennomførte aktiviteter så langt i 2023 og planer  

for høst 2023. Evaluering av aktivitetene fra høsten 23 med uttak for OL kvalifisering vår 24 

medio 10 desember. 

 

Erik Nilsen 

Generalsekretær 

Norges Bokseforbund 

 

 


